
Sprawozdanie
Burmistrza Miasta Ostróda
z działalności w okresie między sesjami
Rady Miejskiej w Ostródzie

od 17 września do 18 października 2024 r.



Zadania w trakcie realizacji



Budowa ulic Szwoleżerów i Kozietulskiego
wraz z fragmentem ul. Traugutta

Rozpoczęliśmy proces budowy ulic Szwoleżerów 
i Kozietulskiego wraz z fragmentem ul. Traugutta. 

Planowane zakończenie prac przypada na 22.07.2025 r.
Całkowity koszt inwestycji to 1 810 640 zł, przy czym wysokość
pozyskanego dofinansowania z Polskiego Ładu wynosi 
aż 1 765 420 zł.

Zgodnie z naszą deklaracją, informujemy mieszkańców
również w przestrzeni publicznej o tych inwestycjach, które
rozpoczynamy, dlatego w miejscu budowy umieściliśmy
banery informacyjne.



Podpisanie umowy na budowę dwóch
kolumbariów

Podpisaliśmy umowę na budowę dwóch kolumbariów na
cmentarzu komunalnym w Ostródzie.

Na ostródzkim cmentarzu znajdują się już dwa kolumbaria.
Każde z nich ma 33 nisze.

Koszt inwestycji to 297 370,19 zł.

Termin wykonania to 15.03.2025 r., ale prace już się rozpoczęły.



Kontynuacja pomocy dla mieszkańców terenów
dotkniętych powodzią

Ponad 1400 par butów, a także pełen tir i kilka busów
najpotrzebniejszych darów dojechało w ostatnich tygodniach 
z Ostródy do Miasta i Gminy Nysa.

Zorganizowaliśmy również zbiórkę finansową - dzięki wpłatom
uzbieraliśmy 10 000 zł na pomoc mieszkańcom Nysy! 

Poza tą pomocą spod Urzędu Miejskiego wyjechało też
kilkanaście busów ze zbiórki, kierowanych do Banku Żywności
w Olsztynie.

Dziękujemy wszystkim zaangażowanym! 
Razem możemy więcej! 

https://www.facebook.com/bankzywnosci.wolsztynie?__cft__[0]=AZUJ1XPI2uK3k8inqa5zCvKd3i0Y_W2AmALkTg2osrglwxGmdD30T3Mg9nAuhnmUhatGctf3inzrtRGXlZ9sxrLBTAAEiO77YMZtAiGjbXiHvCgz4ibFPYS1_6bEW2fZcVyykGhlXnqh6QtTPqiSpOHM_pEEonM2_CWYj0K3GbVHVq7LsiTU5WksD682mQBFlIq6nALzg07LNfl4v3GQjSt5&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/bankzywnosci.wolsztynie?__cft__[0]=AZUJ1XPI2uK3k8inqa5zCvKd3i0Y_W2AmALkTg2osrglwxGmdD30T3Mg9nAuhnmUhatGctf3inzrtRGXlZ9sxrLBTAAEiO77YMZtAiGjbXiHvCgz4ibFPYS1_6bEW2fZcVyykGhlXnqh6QtTPqiSpOHM_pEEonM2_CWYj0K3GbVHVq7LsiTU5WksD682mQBFlIq6nALzg07LNfl4v3GQjSt5&__tn__=-]K-R


Edukacja ekologiczna w ostródzkich szkołach
podstawowych

9 października w Wojewódzkim Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie
podpisaliśmy umowy dotyczące edukacji ekologicznej
w ostródzkich szkołach podstawowych. 

Dzięki pozyskaniu dofinansowania w wysokości 
ok. 55 tysięcy zł (łącznie z 7 wniosków) uczniowie
naszych miejskich placówek będą mogli uczestniczyć 
w edukacyjnych wizytach studyjnych 
i ciekawych zajęciach wspierających ochronę
środowiska, np. budując budki lęgowe dla ptaków. 

https://www.facebook.com/wfosigw.olsztyn?__cft__[0]=AZVH7CAKebQcWQYddK7VzzPUauAyLu2TZP8n6SX1D8ch26F9PP4q0KEcXkMQwVVb2xsVv0icg2VkXYnlT_K2i6dgIjSiY9Q7N7j5p_1gYUAyqUmGs-e08bwUBrcwrWdXgEnZ85OhkfAFXCp7BT9rxcBAd_qn8Jd8S-lLBZZa095wl0qFVK-jyu_w8c6kN3I49cs&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/wfosigw.olsztyn?__cft__[0]=AZVH7CAKebQcWQYddK7VzzPUauAyLu2TZP8n6SX1D8ch26F9PP4q0KEcXkMQwVVb2xsVv0icg2VkXYnlT_K2i6dgIjSiY9Q7N7j5p_1gYUAyqUmGs-e08bwUBrcwrWdXgEnZ85OhkfAFXCp7BT9rxcBAd_qn8Jd8S-lLBZZa095wl0qFVK-jyu_w8c6kN3I49cs&__tn__=-]K-R


Badanie jakości powietrza w hali MOS

14 października w hali MOS przy ul. Piłsudskiego odbyły się testy
powietrza, od których będą zależały nasze dalsze ruchy związane 
z najbliższą przyszłością tego obiektu. Wyniki badań mamy poznać 
w ciągu najbliższych tygodni. 

Naszą intencją jest budowa nowego obiektu sportowo-
widowiskowego w tym miejscu.

Od wyników badań zależą też nasze kolejne, najbliższe działania.
Jeżeli okaże się, że stężenia substancji będą nie do przyjęcia, wówczas
hala zostanie wyłączona z użytku. 

Jeśli z kolei wynik wskaże, że przy regularnej dezodoryzacji 
i ozonowaniu będziemy mogli bezpiecznie korzystać z hali, wówczas
zajęcia będą odbywały się tam aż do momentu rozpoczęcia budowy
"nowego MOS-u".



Zadania zrealizowane



Kampania informacyjna w szkołach przed wyborami 
do Młodzieżowej Rady Miasta

Przed wyborami do Młodzieżowej Rady Miasta przeprowadziliśmy kampanię informacyjną w 11 szkołach
podstawowych oraz średnich w Ostródzie! Podczas spotkań prowadzonych przez Burmistrza Ostródy Rafała
Dąbrowskiego oraz Przewodniczącego MRM Beniamina Krawczyka młodzież mogła się dowiedzieć, dlaczego
warto wystartować w wyborach, czym zajmują się młodzieżowi radni i jak wygląda kalendarz wyborczy. 

Ostatecznie w wyborach wystartowało aż 58 kandydatek i kandydatów - to rekordowe zaangażowanie
młodych bardzo cieszy! 

https://www.facebook.com/beniamin.krawczyk.9?__cft__[0]=AZWLqRalq4GtPkW1PjAhTXJsIC9aevS2Y5oGP2bcKHfy2Tz264iy-m0TVjp6HB-uml6HDJGIMrHhU_Ot44VDBdhC3nauRXI578IDw4RNdk6QExcXhcB68TLFLjQz8CNRuyrM2lN_7gX1nQLhXwfNStmhmlG-Et15u-OC-zIlsP0Nym6D92QGSWXk0ig3lPsHfVo&__tn__=-]K-R


Uroczyste pasowanie na uczniów klas pierwszych

20 września w hali Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji pierwszoklasiści z ostródzkich
podstawówek złożyli ślubowanie na uczniów! Wszystkie dzieci otrzymały miejskie upominki. Nowością
były prezenty dla klas pierwszych - głośniki bluetooth, które z pewnością pomogą w prowadzeniu lekcji
- teraz i na dalszych etapach edukacji.

https://www.facebook.com/ostrodzkiecentrumsportuirekreacji?__cft__[0]=AZUgM_V1HCA365VDkLSTGhn4b6jdvJylmMWulivXqOgMVJ1ee0w-hswldXErWQyjEb80N7aXAqqwZVK0076bDlXtOGdK16LYRoRz8cESLn89hl-PHEO2ZmEX6dGqtWACrQuh8jeAL-YNHaXIKM7IZS31qr2tqugTUcSWJGOluTp-RcTLkaTyUfcIxgZHjBdxdZan7JoXJukfwiQUVSxLMTBW&__tn__=-]K-R


W sali sesyjnej Urzędu Miejskiego odbyło się spotkanie
dotyczące opracowania Strategii Ciepłownictwa dla Ostródy.
Poruszone zostały kluczowe zagadnienia związane 
z przyszłością ciepłownictwa w Ostródzie, z uwzględnieniem
nowoczesnych technologii oraz zrównoważonego rozwoju. 

Uczestników powitali Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska
oraz Prezes Zarządu MPEC Ostróda Wojciech Zalewski.

Wydarzenie miało na celu wypracowanie rozwiązań
odpowiadających potrzebom wszystkich Ostródzianek 
i Ostródzian.

Spotkanie dotyczące opracowania
Strategii Ciepłownictwa dla Ostródy

https://www.facebook.com/jolanta.gadomska.3760?__cft__[0]=AZVCDkBUA5Lh5BYkSzGic8vbINFnrwoLbJD6jSa0aGeDz93AdmWJvjRTOICnfyc6hDGxomAejNOjCwqJfqSga5JnT2AjJkgtCjhFtEzFYcH_wNvMeUO78FfJxZPQIXkj0vqOi7zwm3Qc9nhDvHfAeIiLPlEhVUTTZuuFM6rfwRSfTo5cVmslOr7W9xjf_in8BRY&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=61550985480164&__cft__[0]=AZVCDkBUA5Lh5BYkSzGic8vbINFnrwoLbJD6jSa0aGeDz93AdmWJvjRTOICnfyc6hDGxomAejNOjCwqJfqSga5JnT2AjJkgtCjhFtEzFYcH_wNvMeUO78FfJxZPQIXkj0vqOi7zwm3Qc9nhDvHfAeIiLPlEhVUTTZuuFM6rfwRSfTo5cVmslOr7W9xjf_in8BRY&__tn__=-]K-R


Konsultacje społeczne dot. nazw rond

16 października odbyło się spotkanie konsultacyjne dotyczące nadania nazw dwóm rondom 
w Ostródzie. Omówionych zostało pięć zgłoszonych wcześniej propozycji. Przedyskutowano również
kolejne nazwy, przedstawione przez przybyłych uczestników spotkania.

Głosowanie w ankietach trwało do wczoraj - 28 października. 



Wydarzenia



Obchody Światowego Dnia Sybiraka

17 września obchodziliśmy Światowy Dzień Sybiraka.

Wartę Honorową pod Pomnikiem Pamięci Obrońców
Suwerenności i Niepodległości RP odbył Burmistrz Ostródy
Rafał Dąbrowski wraz z mł. chor. rez. Andrzejem
Kołodziejskim i Kazimierzem Wośkiem, reprezentującymi
Związek Kombatantów RP I BW Politycznych w Ostródzie,
mjr. Ryszardem Nowickim ze Związku Żołnierzy Wojska
Polskiego oraz Jarosławem Strzelcem ze Straży Miejskiej 
w Ostródzie.

Chcemy, aby pamięć o zesłańcach i innych bohaterach
Polski była zawsze żywa! 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100075904701337&__cft__[0]=AZUPJkpxO4uaxua7XcztvEtBwuVMPx094P-r_QO-6EIXFw-f93tMMj6qA2ZbAyewEPj_QaVDFvt6hyv-kRCnnh-2_pwKEiR6doCWh5ZK2KlF1rAMzeK0Pv09pMyu1UBxliug1qomRA6cHm2e0BXaUvovfdIlrwot63aFwB--Dv1qpW_6i03wpEz-DZgFtAP2Kfc&__tn__=-]K-R


Spotkanie samorządowe kobiet w Olsztynie

Spotkanie zostało zorganizowane przez Wicemarszałkinię Województwa Warmińsko-
Mazurskiego Katarzynę Sobiech. Jak zapowiedziała - to dopiero początek!

Samorządowczynie, liderki, aktywistki,
zaangażowane w życie społeczne kobiety 
z Warmii i Mazur spotkały się 17 września 
w Urzędzie Marszałkowskim w Olsztynie, 
aby mówić o sprawach ważnych dla wszystkich
kobiet z naszego regionu.

Wśród uczestniczek i prelegentek wydarzenia
była również Zastępca Burmistrza Miasta
Ostróda Jolanta Gadomska.

https://www.facebook.com/SobiechKatarzyna?__cft__[0]=AZXI4mNjiN9S01tbClMkPCKAZOUCSnEUVNncdPMReClHxkcZ7ktXwx54lNA86iPZOjl2Cltq027D-JmO8LW6mAadmWeBvkjD5QaSeVle9VWyBJZId2CBv9Yr5ky0wIkyZRHkpqJd0Mtm_jmQ8yUjY3UKwSlhjXeClguLJUHiGBCkruvwlCHJpye-7TjrQiNxTnk&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/SobiechKatarzyna?__cft__[0]=AZXI4mNjiN9S01tbClMkPCKAZOUCSnEUVNncdPMReClHxkcZ7ktXwx54lNA86iPZOjl2Cltq027D-JmO8LW6mAadmWeBvkjD5QaSeVle9VWyBJZId2CBv9Yr5ky0wIkyZRHkpqJd0Mtm_jmQ8yUjY3UKwSlhjXeClguLJUHiGBCkruvwlCHJpye-7TjrQiNxTnk&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/SobiechKatarzyna?__cft__[0]=AZXI4mNjiN9S01tbClMkPCKAZOUCSnEUVNncdPMReClHxkcZ7ktXwx54lNA86iPZOjl2Cltq027D-JmO8LW6mAadmWeBvkjD5QaSeVle9VWyBJZId2CBv9Yr5ky0wIkyZRHkpqJd0Mtm_jmQ8yUjY3UKwSlhjXeClguLJUHiGBCkruvwlCHJpye-7TjrQiNxTnk&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/jolanta.gadomska.3760?__cft__[0]=AZXI4mNjiN9S01tbClMkPCKAZOUCSnEUVNncdPMReClHxkcZ7ktXwx54lNA86iPZOjl2Cltq027D-JmO8LW6mAadmWeBvkjD5QaSeVle9VWyBJZId2CBv9Yr5ky0wIkyZRHkpqJd0Mtm_jmQ8yUjY3UKwSlhjXeClguLJUHiGBCkruvwlCHJpye-7TjrQiNxTnk&__tn__=-]K-R


Spotkanie dotyczące wojewódzkiego audytu
krajobrazowego

18 września, wspólnie z radnymi i pracownikami urzędu, rozmawialiśmy ze specjalistkami 
z Warmińsko-Mazurskiego Biura Planowania Przestrzennego w Olsztynie, które przedstawiały
nam założenia wojewódzkiego audytu krajobrazowego.



Spotkanie z przedstawicielami organizacji
pozarządowych

Również 18 września odbyło się spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarządowych w sprawie
omówienia planu współpracy na 2025 rok. Naprawdę wysoka frekwencja osób związanych z tym
sektorem bardzo pozytywnie nastraja przed przyszłym rokiem!



Piknik na Osiedlu Plebiscytowym

21 września wspieraliśmy wspaniały piknik organizowany przez Radę Osiedla Plebiscytowego oraz liczne
organizacje, stowarzyszenia i mieszkańców osiedla. Świętowano 20 lat działalności Rady. 

Podczas pikniku zasadzono drzewka w ramach akcji 700 drzew na 700-lecie Ostródy!  



Dzień Młodzieży w Ostródzie i VIII sesja Młodzieżowej
Rady Miasta 

27 września odbył się pierwszy Dzień Młodzieży w historii Ostródy! Wydarzenie zainaugurowała 
IV sesja Młodzieżowego Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Cieszymy się z sukcesu tego wydarzenia!

30 września w Sali Reprezentacyjnej ostródzkiego zamku odbyła się VIII sesja Młodzieżowej Rady Miasta, która
zakończyła tę kadencję MRM. Dziękujemy wszystkim młodzieżowym radnym oraz animatorce MRM Agnieszce
Karłowicz za dwa lata intensywnej pracy na rzecz naszego miasta!

https://www.facebook.com/mlodziezostroda?__cft__[0]=AZVkxMiDJWtkxxEHOMA6oNRnX4ALrMV3zR1LK2_FY_ihniCMsA386oPUfpPgqYfXoavEXFE7D3qHbk2E4tZb_0B2xV36sTrf17MvKVrQBBTkInjhTXbKAD_QPPPaaVRRJTNRdqkkH6QZxUNI1HaSJKIM84lTOe08myts1G2OveOamrrndwQnQCz7GRM_F9vs1ZE&__tn__=-]K-R


TRI-POP Mój Pierwszy Triathlon

W hali Ostródzkiego Centrum Sportu i Rekreacji odbył się Tri Pop - Mój Pierwszy Triathlon, wspierana przez
Miasto Ostróda impreza zorganizowana przez Ostróda Sport Team, dedykowana uczniom szkół
podstawowych. W zawodach wzięło udział aż 100 dzieci! 

Triathlon to rozwijający się sport, który pozwala na wszechstronny rozwój. Dlatego cieszy wzrost
zainteresowania tą ciekawą dyscypliną!

https://www.facebook.com/ostrodzkiecentrumsportuirekreacji?__cft__[0]=AZWya0hxwxtjeRcHHu4wzQfwjV0XXVld25piQglDkDKEhR-etsrLUkRDthQj2FyNIICcQwGXRgiufVulU_xFDBG3rRXVf5V9rdAr7XxqAmAYlxt5BFnz5ug5mKfNcQ1PE5jTOqtXfxYVdXAK0obIaF3voF0QyMBNYo-f_7CfG-Z04T_66yDouM9sl6OlXQI85wOHo_CTpUx7jht9jJ71hYIO&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100064720414439&__cft__[0]=AZWya0hxwxtjeRcHHu4wzQfwjV0XXVld25piQglDkDKEhR-etsrLUkRDthQj2FyNIICcQwGXRgiufVulU_xFDBG3rRXVf5V9rdAr7XxqAmAYlxt5BFnz5ug5mKfNcQ1PE5jTOqtXfxYVdXAK0obIaF3voF0QyMBNYo-f_7CfG-Z04T_66yDouM9sl6OlXQI85wOHo_CTpUx7jht9jJ71hYIO&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/ostrodasportteam?__cft__[0]=AZWya0hxwxtjeRcHHu4wzQfwjV0XXVld25piQglDkDKEhR-etsrLUkRDthQj2FyNIICcQwGXRgiufVulU_xFDBG3rRXVf5V9rdAr7XxqAmAYlxt5BFnz5ug5mKfNcQ1PE5jTOqtXfxYVdXAK0obIaF3voF0QyMBNYo-f_7CfG-Z04T_66yDouM9sl6OlXQI85wOHo_CTpUx7jht9jJ71hYIO&__tn__=-]K-R


Dzień Edukacji Narodowej 
i nagrody dla nauczycielek i nauczycieli 

11 października Burmistrz Ostródy Rafał Dąbrowski wręczył nagrody nauczycielkom i nauczycielom 
z ostródzkich przedszkoli oraz szkół podstawowych. Serdecznie gratulujemy! 

14 października powiatowe obchody Dnia Edukacji Narodowej odbyły się dziś w Liceum
Ogólnokształcącym Nr I im. Jana Bażyńskiego w Ostródzie. Dziękujemy za piękną część 
artystyczną wydarzenia.  

https://www.facebook.com/RafalDabrowskiOstroda?__cft__[0]=AZVi6KZc85pGx4J0FJ48T3yYZ9UckGSIDi1dFMsSbIIaUX5mtBfB6N_M_RhrSTNduiy1c3aQR3FfY5RFklqhWU1pm5XRXob0enGsLqUMFRaCwqcfUTDgKCCqiJ1owTOwSCaZtoBgXf3aJymDwzoHQ9PkbAWF1evUr8v16IRAxVJQCbHMV_Rajx2fKdA_SMOEvfk&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/bazyniak?__cft__[0]=AZW0yKuzN7sYFmYy-5kzUll71crnK0RRtdODY7EWqODzNnewwPnoIDgLh89XH0biUCOFqCvJbeUKekjl566IO8hIzIPU2wHnYcWy62GX9CMH6zm2r03RFj02VT6uka2bSKV0477OoV32oKPtpWP6YgsC01LhoRmPG4UpdswlxhsJUJDfvNjIcT1Qv_6o-YCHWnM&__tn__=-]K-R
https://www.facebook.com/bazyniak?__cft__[0]=AZW0yKuzN7sYFmYy-5kzUll71crnK0RRtdODY7EWqODzNnewwPnoIDgLh89XH0biUCOFqCvJbeUKekjl566IO8hIzIPU2wHnYcWy62GX9CMH6zm2r03RFj02VT6uka2bSKV0477OoV32oKPtpWP6YgsC01LhoRmPG4UpdswlxhsJUJDfvNjIcT1Qv_6o-YCHWnM&__tn__=-]K-R


Nowy rok akademicki Uniwersytetu Trzeciego Wieku

Stowarzyszenie "Uniwersytet Trzeciego Wieku" w Ostródzie rozpoczęło nowy rok akademicki.  
Już 17. raz i w dodatku z rekordem: tym razem ostródzki UTW liczyć będzie 322 studentów i studentek,
w tym aż 59 nowo przyjętych! 

https://www.facebook.com/utw.ostroda?__cft__[0]=AZUgG9bkjzI86rAlmLuTqwHGKzBiEqY2yW8WETFTLO83PViF8syHi5K0ungKd4gfq9mDAIcsF7a0Bcyf4Qo_F1VCAUFuMdEzkJkFGIZSG1rWqSnBagrLlOG1YczF3zFxHqVxBfkFqkY5E4pfIl9asZMpvJxST6C0AtkmrEg90YTN-aiN5ltHwOBCmqVKuQU-kbM&__tn__=-]K-R


Forum Wokół Piłki w Olsztynie

Forum Wokół Piłki w Olsztynie, zorganizowane 18 października przez Warmińsko-Mazurski Związek Piłki Nożnej,
było niezwykle ważnym wydarzeniem dla przedstawicieli drużyn piłkarskich, samorządowców, działaczy i fanów
sportu. Burmistrz Ostródy Rafał Dąbrowski był jednym z panelistów.

Podczas dyskusji omawiano m.in. temat finansowania klubów, budowania lokalnej społeczności wokół futbolu czy
infrastruktury sportowej.

https://www.facebook.com/wmzpn?__cft__[0]=AZULglWzZLCo_CSt50jQQq9xWJGwu6zL0kJVwlGnyk9xQaSdLGml_9IVgDf_3eC1tuvi4IeooU2Ct97fN8peqOx3QbQfRDipcZQ0UrnoBzg7H-4KhqKGHbzXvTPIkMBDCeQZeZjxGSnq3MZLHmg3HPi88kCH8k44STBE617pN1YAnnnnzKtEsDbBS5JNfv91vPqBx3Vcn_y_68P6kKPJ9vQq&__tn__=-]K-R


Dni Otwarte Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych

Za nami kolejne fantastyczne wydarzenie w hali Ostródzkie Centrum Sportu i Rekreacji. 17 października
odbyły się Dni Otwarte Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych, które zgromadziły aż 11 drużyn z naszego
powiatu oraz wielu uczniów ostródzkich szkół.

To bardzo cenne, edukacyjne wydarzenie, dlatego tym bardziej cieszy tak duże zainteresowanie nim. 

https://www.facebook.com/ostrodzkiecentrumsportuirekreacji?__tn__=K


Plany i koncepcje



Rozpoznanie warunków gruntowych -
lokalizacja cmentarza

14 października zleciliśmy wykonanie zadania: Rozpoznanie warunków gruntowych
na gruntach położonych w gminie Ostróda, obręb 19 Morliny dz. ew. 10/48, 10/49 
w celu wybrania lokalizacji cmentarza.

Termin wykonania przedmiotu zamówienia to 15 listopada 2024 r. 



Dokumentacja projektowa ul. Traugutta

Jak zapowiadaliśmy, remont całej ulicy Traugutta to jeden 
z priorytetów w przyszłorocznym budżecie. 

Dlatego wykonana została już dokumentacja projektowa
budowy tej ulicy. Dokonaliśmy zgłoszenia robót i obecnie
czekamy na decyzję Starostwa.



Dokumentacja ścieżki rowerowej przy
jeziorze Drwęckim 

Podpisaliśmy umowę na wykonanie projektu ścieżki
rowerowej przy jeziorze Drwęckim (odcinek przy
dawnym Spichlerzu).

Realizacja wynika z projektu Canal Velo - budowa
spójnego systemu sieci dróg i tras rowerowych
Krainy Kanału Elbląskiego. 

W ramach projektu, oprócz budowy tego fragmentu,
zostało wykonane wyznaczenie drogi rowerowej przy
Żegludze Ostródzko-Elbląskiej. 




